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Gospodarske zadrege v prvih mesecih
Občlnski komite ZKS Ljubljana Center

se je v četrtek, 3. aprila sestal na svoji
drugi seji. V bistvu Je bila to prva delov-
na seja, po izvolitvi, saj se je takrat, ko
se je prvič sestal (takoj po programsko
volilni seji) v bistvu samo konstituiral in
izvolil novega predsednika. Člani komi-
teja so se najdlje zadržali na informaciji
o uresničevanju družbenoekonomskega
razvoja občine v preteklem letu.

Občinski komite ZKS Ijubljana Center se je v
četrtek", 3. aprila sestal na svoji drugi seji. V bi-
stvu je bila to prva delovna seja po izvolitvi, saj
se je takrat, ko se je prvič sestal (takoj po pro-
gramsko volilni seji) v bistvu samo konstituiral
in izvolil novega predsednika. Člani komiteja so
se najdlje zadržali na informaciji o uresničeva-
nju družbenoekonomskega razvoja občine v pre-
teklem letu.

Podporo moramo dati osnovnim organizaci-
jam ZK, da se boryo za premostitev sedanjih te-
žav in da izvozniki ne bi zapuščali konvertibilne-
ga trga. Komunisti se morajo povsod zavzemati
za razreševanje teh problemov in morajo imeti
obenem tudi pogum, da nasprotujejo težnjam, ki
so lahko škodljiva. Takšne ugotovitve so sledile
razgibani razpravi, v kateri so opozarjali na za-
skrbljujoča gospodarska gibanja v prvih treh
mesecih letošnjega leta.

Industrijska proizvodnja ni zadovoljiva, pojav-
Ijajo se težave pri uvozu (med drugim tudi re-
promateriala), ki se bodo v aprilu še povečale,
zaloge kopnijo in v kratkem pričakiyemo mot-
rvje. Z rezervnimi deli je ponekod že kar kritič-
no. Cene se nesmiselno gibljejo navzgor in po-
dobno gibanje se pojavlja tudi pri osebnih do-
hodkih, katerih rast največkrat ni rezultat večje
produktivnosti. Likvidnost je za zdaj še dobra
vendar utegne postati v naslediyih mesecih kri-
tična. Izvoz je sicer še zadovoljiv, pričakigemo
pa padec že v bližnji prihodnosti.

V zvezi z izvozom so na seji še opozorili, da ta
narašča na tako imenovano klirinško področje,
kjer pričakujejo delovne organizacije večji doho-
dek, upada pa na konvertibilno področje, kjer je
dohodek manjši ali pa je celo izguba, vendar pri-
dobimo dragocene konvertibilne devize. Dolarje
moramo ustvaijati sami, saj nam jih v nasprot-
netn prir ĵeru ne da nihče. Za zmanjšanje inflaci-
je moramo povečati konvertibilni izvoz in pro-
duktivnost, so poudarili na seji.

Na seji komiteja so med drugim sprejeli tudi
program dela za letošiye leto. Do konca leta
predvidevajo pet do šest sej občinskega komite-
ja, na katerih naj bi med drugim obravnavali
znanstveno raziskovalno delo, vzgojo in izobra-
ževanje, kulturo, družbenopolitični sistem,
obrambo in samozaščito, probleme mladega ro-
du, položaj na področju kadrovanja in drugo.
Posebno pozornost naj bi namenili llku komuni-
sta in ruegovi vlogi v družbi. N. I.


